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1060 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Lovsekretariat 

Medlem af Folketinget Birgitte Klintskov Jerkel (KF) har d. 28. oktober 2019 stillet 

følgende spørgsmål nr. S 202 til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. S 202: 

”Agter ministeren at indhente oplysninger fra de kommuner, der ikke bruger det socia-

le frikort eller kun bruger det i meget begrænset omfang, for at høre, om der er kend-

skab til ordningen, eller om den opleves som besværlig at bruge?” 

Svar: 

Lov om forsøg med socialt frikort skal evalueres i 1. kvartal 2020. Som en del af den 

planlagte evaluering bliver kommuner, relevante virksomheder og borgere i målgrup-

pen, der enten bruger frikortet, kun har brugt det lidt eller slet ikke har brugt det, 

spurgt til deres erfaringer med ordningen. Evalueringen skal blandt andet på den bag-

grund bidrage med så meget viden som muligt om, hvorvidt ordningen fungerer efter 

hensigten.  
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